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Uoči lokalnih izbora ove nedjelje, aktualni i budući načelnik Općine Bednja Damir Poljak 

održao je predizborni skup u Bednji na kojem se okupio veliki broj mještana, a tom je 

prilikom Poljak poslao snažnu poruku daljnjeg razvoja općine i svih njezinih naselja.

Naglasio je ravnomjeran razvoj cijele općine, istaknuvši pritom kako u svakom naselju 

imaju konkretne planove.

- Naš program temelji se na konkretnim, izvedivim i održivim projektima koji poboljšavaju 

kvalitetu života svih mještana - poručio je Poljak okupljenima.

Pritom se osvrnuo na neke od planiranih projekata pa je tako istaknuo kako se u Bednji 

planira završetak kulturnog centra, izgradnja doma za starije, sportske infrastrukture, nove 

tržnice, autobusne stanice, POS stanova i rotora kod crkve. Cvetlin dobiva sportski centar, 

školsku dvoranu, nogostup, obnovljeno igralište i proširenu javnu rasvjetu, dok Vrbno i 

Ježovec dobivaju društveni dom, igralište, most, uređena klizišta i nova parkirališta.



U Meljanu i Prebukovju također se planira društveni dom, kao i žičara Trakošćan–Ravna 

gora i retencija, a u Rinkovcu sportski centar i nogostup prema Lepoglavi. Benkovec 

dobiva dječje igralište, a u Šaši i Gorenecu društveni dom i šetnica uz potok.

- Do sada smo se vodili načelom da je svaki čovjek i svaki kutak naše općine jednako 

važan, a ovi projekti pokazuju da tim smjerom nastavljamo i dalje, jednako odgovorno i 

snažno. Imamo plan, podršku i znanje, a naša snaga su ljudi - svaki onaj čovjek koji je 

ostao tu i koji s nama dijeli i dobro i zlo - poručio je Damir Poljak.

Snažnu podršku pružio mu je i aktualni i budući župan, Anđelko Stričak.

-  Na području Općine Bednja se nalazi biser Hrvatskog zagorja, biser Varaždinske 

županije, najljepši hrvatski dvorac s jezerom i park šumom. Upravo je taj kompleks magnet

za privlačenje posjetitelja i turista. Cilj nam je da najkasnije 2030. godine Varaždinsku 

županiju posjeti milijun posjetitelja, odnosno turista. Upravo zbog toga potičemo rad svih 

udruga i njihove manifestacije, kuće za odmor te izradu suvenira, OPG-ove i njihove 

proizvode, te obrte i stare zanate jer jedino zajedno možemo postići taj cilj - kazao je 

Stričak.

Naglasio je kako je Poljak kao načelnik Općine Bednja iznio prijedlog izgradnje auto-

kampa i žičare, te da će u tome svakako imati podršku Županije.

- Te investicije se uklapaju u naše turističke ciljeve. Općina Bednja nikad nije doživjela 

takav napredak kao pod vodstvom načelnika Poljaka. Nikad toliko investicija - od 

uspostave dječjeg vrtića, uređenja, dogradnji i izgradnji vatrogasnih domova, trgova i 

igrališta, izgrađen je spomen park hrvatskim braniteljima, uređene su ceste i sanirana 

klizišta. Nema tog brega gdje se nije gradilo. Upravo zbog toga sam siguran u njegovu 

pobjedu. Dva projekta koji će mijenjati ovaj kraj su svakako izgradnja brze ceste Varaždin -

Krapina s kojom se započelo te proglašenje parka prirode Zagorske gore. Na svim tim 

projektima surađivali smo i surađujemo sa svima - poručio je Stričak.

Podršku Anđelku Stričaku za novi mandat na čelu Varaždinske županije te Damiru Poljaku 

za još jedan mandat na čelu Općine Bednja pružio je i nekadašnji glavni tajnik HDZ-a te 

ministar unutarnjih poslova Ivan Jarnjak koji je poručio kako ne sumnja u njihovu uvjerljivu 



pobjedu i pobjedu HDZ-a ove nedjelje. Ujedno je poručio starom i novom načelniku da na 

isti način nastavi voditi Općinu Bednja jer se rezultati rada i razvoj općine vide na svakom 

koraku.












